
Referat fra generalforsamling i  
Grundejerforeningen Skovledet d. 14. juni 2007 

 
Tilstede: Ole nr. 215, Steen nr. 3, Peter nr. 12, Ingelise nr. 13, Anders nr. 14, Ole nr. 
20, Niels nr. 22, Susanne nr. 26 og Arne nr. 30. 
Referat: Susanne nr. 26. 
 
 ACTION 
1. Valg af dirigent 
Ole nr. 20 blev valgt til dirigent. 
 

 

2. Formanden aflægger beretning 
Siden sidste generalforsamling er der afholdt 
Skovledets fest i august, samt fastelavn.  
 
Byggeri nr. 30. Byggeriet er snart afsluttet, så jord 
mm. Vil blive fjernet fra vendepladsen.  
 
Kloak: Der har været TV-inspektion (samt spuling) 
foran husene. Der er revner i ledningen for længen nr. 
14 –30. Da kommunen står for denne del af kloakken, 
er den rykket længere op på deres To-Do liste, men vil 
først blive lavet når der er hul. Hvis vi selv ønsker at 
betale for en strømpeforing, hvor revnerne er, vil det 
koste ca. 20.000 kr. Der skal være en TV-inspektion 
af hele regnvandsledningen, når byggeriet i nr. 30 er 
færdigt. Der er dog det problem med længen nr. 3 – 
17, at det ikke er helt tydeligt hvor deres 
regnvandsbrønde er. Derfor bedes alle i denne længe 
tjekke deres haver for et brønddæksel og melde 
tilbage til Arne nr. 30, hvis de har et. 
 
Vejsyn: Der har igen været vejsyn, men kommunen 
havde ingen bemærkninger. Og kommunen har 
stadigvæk ikke meldt tilbage vedrørende bumpet.  
 
Statoilsagen: Der er kommet et ændret forslag til 
byggeriet (skitse uddelt under mødet). På det nye 
forslag er der kommet et p-dæk, som ligger meget 

 
 
 
 
 
 
 
Længe nr. 3 –17, tjekke for 
brønddæksel i haven. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Arne løbende se 
mødereferater fra 
kommunen/byggeplanudvalget. 



højt. Der skal vedtages en ny lokalplan, hvis det skal 
godkendes, men sagen har ikke været oppe i 
byggeplanudvalget endnu, så tidshorisonten er lang. 
Arne vil løbende tjekke kommunen/byggeplanudvalgets 
mødereferater for at se om der sker noget ny i sagen. 
 
Snerydningen. Snerydning blev desværre ikke 
vedtaget i vinters. Grundejerforeningen henstiller nu 
medlemmerne til igen at overveje tilbudet fra 
kommunen denne vinter. Hvis vejen/fortovet ikke 
bliver ryddet vil der ikke blive afhentet skrald, uddelt 
post samt endnu værre: Ambulancer samt brandfolk 
kan ikke komme ned af vejen. Grundejerforeningen kan 
desværre ikke vedtage en forhøjelse af kontingentet 
på de ca. 240 kr. som ordningen koster pr. husstand, 
da kommunen trækker beløbet over ejendomsskatten. 
Der vil blive udsendt et spørgeskema om husstandenes 
interesse i tilbudet må det kommer fra kommunen. 
 
Salg af ejendomme: Siden sidste møde er nr. 5, nr. 15 
og nr. 18 blevet solgt. Nr. 28 er stadigvæk til salg.  

 
 
 
 
 
 
Henstilling til ALLE 
medlemmer af 
Grundejerforening om at 
overveje kommunen tilbud om 
snerydning. 

3. Kassereren fremlægger regnskab 
Der er desværre kommet en fejl under punktet 
blomster, som skulle have været 300 kr. De er sat 
under punkter sommerfest. 
Beløbet under Dong er negativt, da der er kommet 
penge retur grundet indbetaling af et for højt beløb 
for dækning af CO2 afgifter.  
 
Overskuddet faldt pga. kloak eftersyn/spuling. 
 
Kontingent: Der er 14 husstande der endnu ikke har 
betal kontingent til Grundejerforeningen. Der blev 
diskuteret muligheden for at rykkergebyr. 
Kontingentet bliver uforandret. 
 
Konto: Niels vil prøve at finde et bedre tilbud på en ny 
konto til Grundejerforeningen. Kontoen må maks. 
Koste 1000 kr. i gebyr om året. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
14 husstande: Indbetaling af 
kontingent. 
 



4. Forslag vedrørende aktiviteter for det næste år 
Vejfest: Den 25. august bliver der afholdt 
Skovledets fest. Ingelise nr. 13 har meldt sig til 
festudvalget. Hvis andre er interesseret i at være i 
festudvalget kan de kontakte Ingelise. 
 
Fastelavn: Der vil blive afholdt fastelavn i garagen hos 
nr. 14. Anders og Else vil gerne stå for arrangementet. 
  
100 m hæk: Der vil blive afholdt 100 m hæk allerede 
torsdag d. 28. juni 2007 kl. 18. Der ved desuden 
blive malet med gul maling på kantstenene under 
Basket nettet samt på den ene side efter bumpet 
(Parkering forbudt). 

 
Ingelise i festudvalg 
 
 
 
 
Anders og Else laver 
fastelavnsfest 
 
100 m hæk: 28. juni 2007 
kl. 18. 
 
Gul maling: Steen nr. 3 
 

5. Vedtagelse af budget 
Budgettet blev vedtaget. Der blev afsat 1000 kr. til 
gebyr. 

 

6. Valg af bestyrelse 
Hele bestyrelsen genopstillede og blev valgt: Arne nr. 
30 (formand), Niels nr. 22 (kasserer), Susanne nr. 26 
(sekretær), Ole nr. 20 (suppleant). 
Lars nr. 26 blev valgt som revisor, og Ole nr. 20 blev 
valgt til revisor suppleant 

 

7. Eventuelt 
Grundejerforeningens fælles indkøb er opbevaret 
således: 
Rygstige: Ole nr. 20 
Skydestige: Torben nr. 7 
Havetelt: Ole nr. 215 
Havebord: Vendepladsen 
 
Grundejerforeningen henstiller igen til følgende: 
Parkering: Kun 1 bil pr. husstand ved nr. 14 – 30. Kun 
parkering på den ene side efter bumpet. Ingen 
parkering under basket nettet om sommeren. 
 
”Larm”: Ikke Basketball samt larmende havearbejde 
efter kl. 21. 

 
 

Virum d. 21. juni 2007 
 


